
BYGAARDENS VEJLAUG bestyrelsesmØde 6.2.91

1. vejtræer. jørn t spørger vejkontoret om nyplantninger på bØrglumvej.
det kan overvejes selv at plante træerne ?

2. kloakspuling er bestilt, men ikke udfØrt.

3. hybridnet er en dØd sild.

4. vejsagen. fjernvarme vurderes at blive med tvangstilslutning i lyset
af C02-afgiften (tilslutning over en 9-årig periode. se vedlagt klip
fra "IngeniØren". Jørn A undersøger erfaringerne fra grundejerforening
i sammenslutningen (kontakt A. Malskjær)

5. Formanden fra grundejersammenslutningen Bent Andersen besøgte os.
Fortalte løst og fast om foreningslivet og gaven del tips, blandt
andet at vores vejudgifter ser "rimelige" ud ift andre foreningers
udgifter pr meter vej. Råder os til at afvente istandsættelse til
fjernvarmen er mere afklaret.
Mente ikke at kommunen skulle overtage vedligeholdelsen, vistnok mest
af ideologiske grunde, måske også dyrere (?).

Der afholdes udstilling om byplanprojekt i vanlØse, på Hyltebjerg
skole i uge 12. der kan nok hentes inspiration.

Firmaet Armton (Finsensvej) har gode priser på snerydning.

BESTYRELSESMØDE 6.3.91.

kun Jørn T og Hans var tilstede, åbenbart en uheldig dag.

1. Der afholdes forsinket generalforsamling tirsdag den 16 april 91.
Indkaldelse med regnskab/budget og kontingentopkrævning for 90 skal
ud inden 26 marts 91. Det klarer Hans og Jan.

~ 2. Vejsag. Se vedlagte 5-årsplan. JørnT's underbo kontakter en advokat
mhp en "vurdering" af jura'en omkring vejistandsættelse,betalingstvang
og vedtægter i vejlauget.
Jørn T aftaler et mØde med vej kontorets jane Tvermose/? om kommunens
betingelser for overtagelse af istandsættelse/vedligeholdelse.

3. Fjernvarme. Belysningsvæsenet (ved Lisbeth SchiØdt) tilkendegiver at
det er planen at nå jernbane Alle (til og med) i 91 og derefter gå til
Alekistevej (1992). Måske vil mellemliggende områder allerede i 93
blive tilbudt fjernvarme. såfremt vi har begrundet formodning om
stor tilslutning (?) vil det kunne fremskyndes.

Jørn T laver møde med belysningsvæsenet om mere information.

Jørn A får kontakt med erfaringerne fre vejlaug nord for jyllingevej

Hans r får et yderligere tilbud fra entreprenør om vej lapninger.
har konstateret at stadsgartneren er meget dyr med nye træer

NÆSTE BESTYRELSESMØDE ONSDAG 20.3.91 KL 19.30 HOS JØRN T. (her må vi
være der, der skal laves/godkendes (Jørn A) beretning mv.


